

Title (en)

TRACTOR WHEELS.

Title (de)

SCHLEPPERRAD.

Title (fr)

ROUES DE TRACTEUR.

Publication

EP 0307392 A1 19890322 (EN)

Application

EP 86903458 A 19860515

Priority

GB 8600269 W 19860515

Abstract (en)

[origin: WO8706890A1] A power adjusted variable track wheel comprises a rim (11) which carries internally helical rails (26 to 29) and a disc (10) which carries brackets (16 to 19) of bifurcated form which engage the rails between the limbs of the bifurcations. The rails and brackets have co-operating bolt holes so that the brackets may be secured to the rails at a number of different positions therealong by bolt assemblies (41).

Abstract (fr)

Une roue à écartement variable à réglage motorisé comporte une jante (11) qui porte des rails intérieurement hélicoïdaux (26 à 29) et un disque (10) qui porte des brides de fixation (16 à 19) de forme bifurquée qui s'engagent sur les rails entre les branches des bifurcations. Les rails et les brides de fixation présentent des trous de boulons qui coopèrent de sorte que les brides de fixation peuvent être assujetties aux rails en un certain nombre de points différents par des assemblages à boulons (41).

IPC 1-7

B60B 23/12; B60B 35/10

IPC 8 full level

B60B 23/12 (2006.01); **B60B 35/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

B60B 23/12 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8706890A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8706890 A1 19871119; BR 8607357 A 19890815; EP 0307392 A1 19890322

DOCDB simple family (application)

GB 8600269 W 19860515; BR 8607357 A 19860515; EP 86903458 A 19860515